
Město Kyjov 

 komise 

 

Zápis z jednání komise Kulturní komise č. XI. 

 

 

Datum konání: 25. 9. 2014 

Místo konání: kancelář odboru školství a kultury, budova Komerční banky č. p. 18 – 4. patro. 

Přítomni: Mario Kudela, Ing. Jarmila Sukopová, Ing. Vladimír Výleta, Jiří Klajn  

Omluveni: Mgr. Karel Bednařík, Ing. Bc. Pavel Celý  

Neomluven:  Ladislav Polášek                                                                                                                                   

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová 

Zapisovatelka: Dana Sedláčková 

Ověřovatel: Mario Kudela 

Čas jednání: 18:00 – 19:15 

Program jednání: 

 

1. Projednání návrhu udělit ocenění Ing. Klimentu Navrátilovi In memoriam 

2. Různé 

 

Jednání kulturní komise (KK) bylo zahájeno v 18:00 hod. za přítomnosti 4 svých členů,                  

2 členové omluveni, 1 člen neomluven (viz prezenční listina), konstatováním předsedy KK 

Maria Kudely, že komise je usnášení schopná. Následně se členové KK věnovali výše 

uvedeným bodům programu. 

Průběh jednání:  

 

1. Projednání návrhu udělit ocenění Ing. Klimentu Navrátilovi In memoriam 

Přítomní členové kulturní komise (dále jen KK) byli seznámeni s návrhem udělit čestné 

občanství města Kyjova Ing. Klimentu Navrátilovi In memoriam, který byl adresován 

Slováckým krůžkem v Praze a panem Božkem Frýbortem vedení města. 

Členové o udělení hlasovali hromadně: 



Město Kyjov 

 komise 

Hlasování: 4 -0 -0 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

KK doporučuje Radě města udělit ocenění Ing. Klimentu Navrátilovi In memoriam 

v souvislosti s konáním Slováckého roku v Kyjově 2015 a zakomponovat tento akt 

v rámci některého z pořadů. 

 

2. Různé 

Členové KK byli dále informováni ved. Odboru sociálních věcí a školství PaedDr. Slaninovou 

o námitce, která byla adresována vedení města v souvislosti s vybíráním vstupného v rámci 

Kyjovských letních slavností (KLS) v sobotu.  

Členové KK se po diskuzi shodli na tom, že v případě dalšího ročníku KLS by podpořili 

bezplatný vstup v sobotu na Masarykovo náměstí. 

Dále se členové KK věnovali také sdělení ohledně návrhu pana P. K., který ve svém dopise 

vedení města iniciuje nové pojmenování parku po občanu Paternovi, jenž pozemky  

na park věnoval městu zdarma. Aby mohla být tato záležitost posouzena komplexně, byla 

požádána o spolupráci vedoucí pobočky, dějiny regionu Mgr. Blanka Pokorná 

z Vlastivědného muzea Kyjov. Po získání potřebných informací prostřednictvím muzea, 

budou tyto postoupeny KK a členové komise se k záležitosti vyjádří. 

 

Hlasování: 

4-0-0 

KK doporučuje Radě města podpořit akci KLS v sobotu na Masarykově náměstí bez 

vstupného. 

Závěrem poděkoval předseda KK všem členům za přínosnou spolupráci během jejich 

čtyřletého působení v kulturní komisi. 

 

 

Úkoly: 

 

 

 

Zapsala: Dana Sedláčková  

Ověřil: Mario Kudela 


